

MSX-Disclosure إفصاح - بورصة مسقط



5 November 2025

5 نوفمبر 2025م

Denial and clarification of false news circulating about the company

نفي وتوضيح أخبار خاطئة متداولة عن الشركة

The Company would like to inform the shareholders, investors and analysts and to bring to their attention a recent media interview on CNN Business Arabic on 4 November 2025 by the CEO of Ducab's Cable Business Mr. Charles Mellagui in which he stated that Ducab Group has acquired Oman Cables Industry in the Sultanate of Oman.

تود الشركة أن تُعلم المساهمين والمستثمرين والمحللين، وأن تلفت انتباههم إلى مقابلة إعلامية حديثة على قناة CNN الاقتصادية بتاريخ 4 نوفمبر 2025 مع الرئيس التنفيذي لوحدة أعمال الكابلات في شركة دوكاب الفاضل تشارلز ميلاجي، حيث صرّح بأن مجموعة دوكاب استحوذت على شركة صناعة الكابلات العمانية في سلطنة عُمان.

We hereby clarify that this news is totally incorrect and misleading, and the Company is addressing this incorrect news with the concerned parties.

نود أن نوضح أن هذا الخبر غير صحيح على الإطلاق وهو خبر مضلل، وأن الشركة تقوم بما يلزم بما يتعلق بهذا الخبر غير الصحيح مع الجهات المعنية.

We kindly request media outlets, the public and the investor market to rely only on official communications and disclosures issued by the Company being the right source of accurate information.

نرجو من وسائل الإعلام المساهمين والمستثمرين والمحللين الاعتماد فقط على البيانات والتصريحات الرسمية الصادرة عن الشركة باعتبارها المصدر الصحيح للمعلومات الدقيقة.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق التقدير والاحترام،،،

Oman Cables Industry SAOG



شركة صناعة الكابلات العمانية ش م ع ع